



# KNARR

marine & industrial coatings

## YANĞIN GECİKDİRİCİ BOYA

Tək komponentli, su əsaslı yanğın gecikdirici boyadır. 180 dəqiqəyə qədər selüllüzik yanğına məruz qalmış metal konstruksi-yaların qorunması üçün istifadə olunur. Xüsusilə metal konstruksi-yaların passiv yanğınlardan qorunma məqsədilə hazırlanmış, test edilmiş və təsdiqlənmişdir. Quruma müddəti (23C): 6 saat incəldici: Su saxlanma: Quru, sərin və yaxşı havalandırılmış anbarlarda saxlanılmalıdır.

**Təhlükəsizlik:** Tətbiq zamanı ağız maskasından istifadə edilməlidir. Dəri ilə təmasın olmamasına diqqət etmək lazımdır. Təmas zamanı bol sabun və su ilə təmizlənməlidir.

It is a one-component, water-based fire retardant paint. It is used for the protection of metal structures exposed to cellulosic fire up to 180 minutes. Designed, tested and approved especially for passive fire protection of metal structures. Drying time (23C): 6 hours Thinner: Water Storage: Store in dry, cool and well-ventilated warehouses.

**Safety:** A mouth mask should be used during application. Care should be taken to avoid skin contact. In case of contact, wash with plenty of soap and water.

Это однокомпонентная огнезащитная краска на водной основе. Применяется для защиты металлических конструкций, подвергающихся воздействию целлюлозного огня до 180 минут. Разработан, испытан и одобрен специально для пассивной противопожарной защиты металлических конструкций. Время высыхания (23C): 6 часов. Разбавитель: Вода. Хранение: Хранить в сухих, прохладных и хорошо вентилируемых складских помещениях.

**Безопасность:** во время нанесения следует использовать маску для рта. Следует соблюдать осторожность, чтобы избежать контакта с кожей. В случае контакта промыть большим количеством воды с мылом.

15

Lt.



# KNARR INTUMESCENT WBE 60/120